

Til: Østkredsens Klubformænd  
Kredsbestyrelse, Øst  
Kredsformænd, Syd og Nord  
DOF kontor



---

## Dagsorden for klubledermøde 4/2018

**Mødested:** Roskilde OK's Klubhus, "Nordpilen", Bjældevej 20, 4000 Roskilde.

**Mødedato/tid:** Mandag d. 5. november 2018, kl. 17:30 - 21:40

**Mødeindkaldte:** Repræsentanter fra alle klubber i Østkredsen – ikke nødvendigvis klubformændene!  
Hver klub må stille med én eller flere repræsentanter. Hver klub har dog kun to stemmer såfremt det skulle komme til en afstemning.

**Spisning:** Mødet indledtes med spisning kl. 1730.  
Stor tak til Lisa Tantholdt og Mogens Jørgensen for middagen.  
Traditionsmæssigt havde Lisa arrangeret en kort opvarmningsrunde for alle mødedeltagerne med spørgsmålet: Hvad er klubbens største juleønske?

---

## Referat:

### A. Formalia

#### 1. Registrering af fremmødte

Tilmelding via o-service er at fortrække. Deltagerlisten er vedlagt som **Bilag 1**.

#### 2. Valg af referent.

Bjarke Sucksdorff valgt.

### B. Sommerens klub

#### 1. Efterårets klub – PI-København v/ formanden Jan Kofoed.

Præsentationen er vedlagt som **Bilag 2**

Næste klub i rækken af præsentationer er Søllerød.

### C. Frivillighed i O-klubberne v/ Klubudviklingskonsulent i DOF Jakob Lind Tolborg.

Præsentationen er vedlagt som **Bilag 3**.

Der var en stor og god diskussion om emnet. Noget er afprøvet andet skal afprøves. Tag fat i Jakob for yderligere inspiration. Kort opsummeret: "Fjern opgaverne fra bestyrelsen bord!"

#### **D. Introduktionskurser for voksne begyndere v/ Michael Leth Jess, OK Roskilde.**

Præsentationen er vedlagt som **Bilag 4**.

#### **E. Igangværende arbejder og projekter**

##### 1. Depot og bivogn – status v/ Mogens Jørgensen.

Der arbejdes på et nyt depot, der kan indeholde udstyr fra Dan's og Køge depotet. Vi mangler en grund og "læ" hvor vi kan stille udstyret samt en depotbestyrer.

#### **F. Pause**

#### **G. Generel information og eftersnak**

##### 1. Evaluering af sommerens og efterårets stævner i Østkredsen.

Diskussion af korttryk ved hold DM: Problem med tryk hos Carsten Thyssen. Carsten havde sent tryk til et andet trykkeri. Det tages op i kortudvalget. Digitalt print kan nu være i en rigtig god kvalitet.

Høst open.: Flere løb på murene til Hammershus og hoppede over forbudt låger og hegn.

Arrangører mener ikke det er sikkert at vi får love at løbe der mere. Der var generel enighed om at "forbudt" altid skal opfattes som "forbudt", men at banelæggerne skal tage højde for at ikke alle opfatter det således i kampens hede.

Terminslisten 2019 (kort orientering v/ Bjarke Sucksdorff) – link: [Langtidsterminslisten](#)

Link til langtidsterminslisten kommer til at ligge på DOF's hjemmeside (aktion: Bjarke). DOF's Testløb skal med under nationale løb.

##### 2. Ledige Løb:

- 1-2 div 1. runde 5/5-2019
- DM ultralang 2021

#### **H. Reglement 2019 - opfølgning**

##### 1. Status for reglementsprocessen v/ Erik Nielsen, formand for Stævne- og Reglement.

Forslag til ændringer i DOF's Fod-O reglement 2019 var forud for mødet fremsendt med mødeindkaldelsen.

Eriks præsentation er vedlagt som **Bilag 5**.

Følgende blev bl.a. diskuteret:

- Der manglet sprint stafet for 13-14-årige piger
- Stor diskussion om vindertider contra banelængder ved divisions matcher.
- SM -løbstyper. Kredsbestyrelsen vil udarbejde supplerende retningslinjer for SM'er.

## 2. Østkredsbestyrelsens indstilling:

- Østkredsen går ind for det nye reglement.
- Østkredsen fortsætter med det nuværende SM og divisionsformat.

## I. Orientering fra klubberne

### 1. Ordet er frit så langt tiden rækker!

Ok-73 har dunke til salg!

## J. Eventuelt

B&U ved HP:

- Skovcup faldende deltager antal. Skovcup kommer nok i en ændret udgave næste år.
- FIF invitere løber til ungdomstræning. Del jeres ungdomstræninger!
- Kredsen har finansieret KUM trøjer og ØST vandt KUM.
- Der mangler en B&U kredsudvalgsrepræsentant.

## Mødeplan 2018-2019

| Dato                                   | Møde                                   | Mødested                         | Emne |
|--|--|----------------------------------|------|
| <del>Mandag d. 22. oktober 19:00</del> | <del>Kredsbestyrelsesmøde 4/2018</del> | <del>Hos Bjarke Sucksdorff</del> | -    |
| Mandag d. 5. november 17:30            | Klubledermøde 4/2018                   | OK Roskildes Klubhus             | -    |
| Mandag d. 3. december 17:30            | Kredsbestyrelsesmøde 5/2018            | På Blovstrød Kro                 | -    |
| Mandag d. 7. januar 19:00              | Kredsbestyrelsesmøde 1/2019            | Hos Lisa Tantholdt               | -    |
| Mandag d. 21. januar 17:30             | Klubledermøde 1/2019                   | OK Roskildes Klubhus             | Valg |
| Mandag d. 18. marts 19:00              | Kredsbestyrelsesmøde 2/2019            | Hos Torben Seir                  | -    |
| Mandag d. 3. juni 19:00                | Kredsbestyrelsesmøde 3/2019            | Hos DSR (Johan)                  | -    |
| Mandag d. 17. juni 17:30               | Klubledermøde 3/2019                   | OK Roskildes Klubhus             | -    |
| Mandag d. 21. oktober 19:00            | Kredsbestyrelsesmøde 4/2019            | Hos Bjarke Sucksdorff            | -    |
| Mandag d. 4. november 17:30            | Klubledermøde 3/2019                   | OK Roskildes Klubhus             | -    |
| Mandag d. 2. december 17:30            | Kredsbestyrelsesmøde 5/2019            | På Blovstrød Kro                 | -    |